
附件4：
2017年苏州市海外高层次人才需求信息表

	单位名称
	超美斯新材料股份有限公司
	联 系 人
	史国英

	地    址
	江苏省苏州市吴江区友谊路79号
	电子信箱
	g.y.shi@sro.com.cn

	邮    编
	215222
	电    话
	0512-88810666

	网    址
	www.xfiper.com
	传    真
	0512-86871060

	单    位    简    介
超美斯新材料股份有限公司是从事新材料（高性能纤维材料）研发、制造和应用的高新技术企业，位于美丽的江苏吴江市，在上海、淮安、广州、香港等地都设有生产及经营基地。现有职工300人，拥有资产总额11.17亿元。公司主要产品芳纶1313纤维、芳纶1313绝缘复合材料生产能力分别达到5000吨/年和3000吨/年，为目前国内排行前三的特种纤维生产企业。

公司通过自主创新研发的相关生产技术及产品先后获得了国家、江苏省、上海市、教育部、纺织协会的多项奖项；自2011年至今先后获批江苏省高新技术企业、国家火炬计划重点高企、江苏省科技型中小企业、苏州创新先锋企业等称号，建有省级工程技术研究中心，博士工作站，同时也是江苏省博士后创新实践基地；公司连续多年被评为“AAA”资信企业。2014年获得江苏省企业信用管理贯标证书，高新技术企业通过复审；公司通过了ISO9001管理体系认证和ISO14001环境体系认证；公司产品通过 “OEKO-TEX”标准认证和美国“UL”认证。

在知识产权方面，公司拥有自主产权的发明专利12项，实用新型专利12项，江苏省高新技术产品6个。公司所拥有的品牌“X-fiper”获得苏州市知名品牌和江苏省著名品牌，“X-fiper牌间位芳纶纤维”获得苏州名牌产品证书，专利“制备间位芳纶纤维的方法”获得苏州市优秀发明专利一等奖。

	人    才    需    求    信    息

	岗位
	专业
	工作内容及方向
	学历学位
	人数
	待遇（年薪）

	研发工程师
	材料学
	有高性能纤维研发经验
	硕士/博士
	1
	12万

	研发工程师
	材料学
	有制浆造纸方面相关经验
	硕士/博士
	1
	12万

	合  计
	需求岗位数2(个)，需求人数2 (人)，涉及专业高性能纤维、造纸类(门)，

需求博士(人)或硕士2(人)、本科及以下    (人)。

	备  注
	年薪12万指人民币


Suzhou Vacancy Information for Foreign Experts 
(2017) 
	Name of the Organization
	X-FIPER New Material Co.，Ltd
	Contact Person
	Guoying.Shi

	Address   
	NO 79 YOUYI RD WUJIANG PARK SUZHOU,JIANSU,CHINA
	E-mail
	g.y.shi@sro.com.cn

	Zip Code
	215222
	Telephone
	0512-88810666

	Web Site
	www.xfiper.com
	Fax
	0512-86871060

	Brief Introduction of the Organization
Super beauty, new materials, new materials co., LTD. Is engaged in the (high performance fiber materials) research and development, manufacture and application of high-tech enterprises, located in the beautiful wujiang city, jiangsu province, in Shanghai, huaian, guangzhou, Hong Kong and other places have a production and operations base.Existing staff 300 people, with total assets of 1.117 billion yuan.Company main products of the aramid 1313 fiber, aramid 1313 insulation composite material production capacity reached 5000 tons/year and 3000 tons/year, is the present domestic top three special fiber production enterprises.
Company through research and development of independent innovation of related production technology and product has won the country textile association, jiangsu, Shanghai, the ministry of education, a number of awards;Since 2011 has been approved by the jiangsu province high and new technology enterprise, national torch plan key high innovation pioneer enterprises, small and mid-sized enterprise in jiangsu province, suzhou and so on the title, with provincial engineering technology research center, doctor workstation, and postdoctoral innovation practice base of jiangsu province;The company for many years been rated "AAA" credit enterprise.In 2014 in jiangsu province enterprise credit management, jitc certificate, high and new technology enterprise through review;The company passed the ISO9001 management system certification and ISO14001 environment system certification;The company's products through the "OEKO - TEX" standard certification and the United States "UL" certification.
In the aspect of intellectual property rights, the company has 12 independent property rights of invention patents, 12 utility model patents, six high-tech products in jiangsu province.Company owned by the brand "X-ray fiper" suzhou city famous brand and famous brand of jiangsu province, "X-ray fiper between aramid fiber" brand for suzhou famous brand product certificate, patent "the method of preparation of a between aramid fiber" won the first prize in suzhou outstanding invention patent.

	Vacancy Information

	Position Title
	Major
	Position Description
	education background
	Vacancy Number
	Salary & Welfare

	R&d engineers
	Material science
	Have experience in research and development of high performance fibers
	Master/docto
	1
	120000

	R&d engineers
	Material science
	Have related experience for pulp and paper
	Master/docto
	1
	120000

	Total
	Position Number 2，Vacancy Number 2，Number of Related Major High performance fiber, paper making class    ，

Doctor Degree 1、Master Degree  1、Bachelor Degree and Below     。

	Note
	Salary refers to 120000 yuan


